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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-04-28 

kl. 13.30 – 17.00 hos ordf. Kenneth Skarphagen 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn, Christer Laursen 

Toftenius, Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.   

 

Frånvarande: Anna Nilsson Ekroth 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 97 339 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

89 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024.  

 

5. Kassör  

Vi har nu funnit en ny kassör; Kerstin Edstam Gabrielsson som blir adjungerad i 

styrelsen 1 år framåt. 

 

6. Sockenboken 

Styrelsen önskar att sockenboken separeras helt från Bunge sockenförening.  

 

7. Aktiviteter 

- Tältet. Vi monterade vårt evenemangstält en andra gång, och det gick bra. Det 

kan konstateras att det behövs 4-6 personer för att montera det på ett bra sätt. 

- Valborgsmässofirande  

Bunge Sockenförening ansvarar för tändningen av brasan ca 20.00. Brandkåren 

bevakar under kvällen. 

Klass 7 i Fårösundsskolan ordnar korvförsäljning m.m. och får därmed ett bidrag 

till en egen aktivitet.  

Talet till våren kommer att hållas av Charlotta Harrsjö Grahn.  

Kenneth trycker upp text till några sånger, vilka delas ut bland publiken. Alla kan 

då delta i allsång till våren. 

- Trafikverket önskar ett nytt möte för att informera om fortsättningen med 

planerna för förbättringen av Strandvägen. Vi hjälper till med att anordna mötet i 

Kulturhusets lokaler torsdagen den 23 maj kl. 18.00. Kan Trafikverket bjuda på 

kaffet till deltagarna? Kanske även med lokalhyran? 

Kenneth skriver annons. 
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- Nationaldagen 6 juni  

Tillstånd för själva aktiviteten på platsen är sökt och beviljat.  

Folkdansgillet kommer liksom kören Gudskelov. 

Kenneth och Tomas ordnar med ljudanläggning.  

Roland Ljunggren är vidtalad att bistå med elförsörjningen och för övrigt hjälpa till 

med diverse. 

Pelle kontaktar tilltänkt talare.  

Flaggor/Fanborg. Småflaggor/girlanger ordnas av Gullbritt. 

Kaffe kokas i Träffpunkten, bullar och små dryckesförpackningar inköps av 

Bungehallen. 

Gullbritt skriver annons. 

 

8. Fårösunds utveckling 

– Det blir ett möte den 13 maj 2024 angående Utveckling Norra Gotland. Vilka 

frågor vill vi ska tas upp då? Övergripande frågor som ”Vad finns i Fårösund 

idag?” ”Vilka behov ser vi framöver?” 

 

9. Infobladet 

Texten på infobladet skall redigeras en aning av Gullbritt. Sidan lämnas till Eva 

som ordnar med kopiering till oss. Scheman över gatuadresser lämnades till alla. 

Var och en delar ut i sina områden när kopieringen är klar.  

 

10. In/Ut skrivelser  

Svar har kommit från Svenska kyrkan, Norra Gotlands Pastorat, Kyrkogårds- och 

Fastighetsförvaltningen på vår skrivelse från juli 2023, där vi uttryckte önskemål 

om att Pastoratet skulle sätta upp en skylt vid den Baltiska Flyktinggraven på 

Bunge kyrkogård, som informerar om vilka som är begravda där. Svaret går i 

korthet ut på att Pastoratet inte kan göra något utan att fråga Länsstyrelsen först, 

eftersom graven är en Kulturgrav. Några alternativ ges, t.ex. att Pastoratet tar fram 

en broschyr som kan finnas tillgänglig för besökare inne i kyrkan. Vi resonerade 

kring detta och ett annat förslag kom upp, att först informera prästen Johan 

Sunnerstam och be om hans synpunkter, vilket vi stannade för. Gullbritt skriver ett 

brev till honom. 

 

11. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet legat på ca 2 800 

i genomsnitt per månad.   

Anita kommer att få instruktioner av Valter om hantering av programmet bakom 

vår hemsida så att hon vid behov kan gå in och uppdatera hemsidan med nyheter 

och ändringar i redan skriven text, som avlastning och komplettering till Valter. 
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12. Nyhetsbrev 

Nyhetsbrev har kommit från Kulturarvsutvecklaren på Gotland. 

Bl.a. pushas för en upplevelsekalender gotland.com i Region Gotlands regi. 

(Evenemangskalendern i GA och GT tas bort 30 april.) Vi kollar på den först innan 

vi beslutar om vi skall vara med där.  

Informeras om att det är planeringsdags för Kulturarvsdagarna i september. Temat 

i år är ”Kulturens vägar, knutpunkter och mötesplatser”. Gullbritt erbjöd sig att 

kontakta Bungemuseet och eventuellt komma överens om en gemensam aktivitet 

kring detta. 

  

 13. Övrigt 

Beslutades att lämna ett bidrag på 500 kronor till klass 9 i Fårösundsskolan till 

deras avslutningsfest ”Drogfri avslutning”. 

 

14.  Nästa möte blir onsdagen den 22 maj 2025 kl. 17.00 i Träffpunktens lokaler.   

  

15. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 

 


